

# SSRK Umeåsektionen

## Styrelsemöte 2023-04-25, zoom-möte kl 19.00

### Närvarande:

Björn Bjuggren, Hanna Fransson, Madeleine Rutberg, Isabell Olsson, Marika Johansson och Susanne Stjernfeldt

### § 1 Mötets öppnande

Björn Bjuggren, ordförande öppnade mötet.

### § 2 Fastställande av dagordning

Fastställd.

### § 3 Val av sekreterare och justerare för mötet

Madeleine Rutberg valdes till justerare.

### § 4 Föregående mötesprotokoll

Lades till handlingarna.

### § 5 Inkommande och utgående skrivelser

Inget att rapportera.

### § 6 Lite mer föreningskunskap

Ordförande Björn informerar att om det finns frågor inom föreningskunskap är vi välkomna att ta kontakt och ställa frågor så som inom styrelsen samt medlemmar.

### § 7 Rapporter från/beslut kring

#### ▪ Ekonomi

Kassör är frånvarande vid mötet men ordförande Björn, kommer tillsammans med kassör gå igenom föregående årsbudget samt utfall för att se över resultatet för sektionen kassa. Detta för att skapa mer förståelse om vår ekonomi.

#### ▪ Spaniel

Ingen rapport.

#### ▪ Retriever

Marie-Louise Gerd som är aktiv inom SSRK, Retrievergruppen (provledare m.m.) kommer att vara inskolningshjälp till vår nyvalda inom styrelsen, Joline Samuelsson.

#### ▪ Tollare

Planerar just nu för träffar med rasklubb för vårterminen 2023.

#### ▪ Viltspår

Ingen rapport.

#### ▪ FBR

Flatklubben kommer arrangera FBR den 14/5 2023 i Vännäs. Rasen Flatcoated retriever kommer att ges förtur. Övriga raser är välkomna.

- **Utställning**

Utställningsgruppen har möte den 26/4 inför sommarens utställningar. Mer information från mötet kommer att återkomma till styrelsen för Umeå sektionen. Vi inom styrelsen för Umeå sektionen föreslår att ha öppna träningar med fokus på att träna inför utställning? Madeleine tar med sig denna fråga till utställningsgruppen.

- **Utbildning**

Just nu pågår kursen för jaktlydnad (fulltecknad) samt kommer det starta två kurser till denna vår. Apporteringskurs (fulltecknad) i maj samt valplydnadskurs. Framledes kommer ansvariga för utbildning att diskutera om ev. temakvällar/aktiviteter kan hållas som komplement till öppna träningar.

- **Info/hemsida**

Flödet uppdateras kontinuerligt med rasklubbarnas träningar för 2023. Anmälan till valpkurs läggs ut på hemsida för sektionen.

Vi kommer att uppmana medlemmar till att skicka in foton på sina hundar under vår/sommar/höst. Det är alltid trevligt att få dela detta via våra sociala medier!

## § 8 **Framtidstankar för sektionen, en ekonomiskt hållbar plan. Kanske dags att se möjligheter på litet längre sikt**

- Vi planerar att starta med vår "Kick-off" 2023 för att få kontakt med våra medlemmar.
- Framledes vill vi sträva emot att genomföra medlemsmöten digitalt och försöka få detta ske kontinuerligt. Vi inom styrelsen vill på så sätt öka vår kommunikation och samarbete med våra medlemmar.
- Vi planerar att gå ut med enkät (formulär) till medlemmar via Facebook/hemsidan för att få mer information/kunskap om vad vi inom sektionen kan satsa på utifrån olika teman, frågor, framtid, här och nu och långsiktigt. Vi skapar en grupp som ansvarar för enkäten inom styrelsen. Denna grupp skall bestämma en sammankomst för att sätta detta i kraft.
- Fundering på att arrangera VT (inoff) för att få ekonomin att växa?
- Föreläsningar (fysiskt samt digitalt)? För att få ekonomin att växa samt ge mer till våra medlemmar?
- Hyra lokaler runt om i Umeå för att inneha verksamhet där vi kan göra olika arrangemang för våra medlemmar samt få ekonomin att växa?

## § 10 **"Kick-off" söndag 21/5 Hamptjärn? Program?**

Beslut att vi kör den **21/5 2023, Hamptjärn**. Information om "save the date" går ut på hemsidan inom kort av informationsansvarig. Vi kommer att sträva efter att inneha samma agenda likt förra årets "Kick-off". Följande aktiviteter kommer att försöka erbjudas;

- Prova på viltspår
- Prova på tollare, apportering, vatten
- Prova på spaniel
- Hundmötesträning
- Utställningsträning
- Fikaförsäljning

### § 11,5 Aktivitetslista

- Björn B ansvarar för att ordna med fikavagn, grill, fika inför Kick-off vid Hamptjärn den 21/5.
- Hanna F ansvarar för att gå ut med information gällande valpkurs samt "save the date" inför den 21/5.
- Madeleine R ansvarar för att kolla med utställningsgruppen om det går att ordna med träning inför sommarens utställning till våra medlemmar (öppna träningar under maj/juni/juli?).
- Hanna F, Madeleine R och Susanne S ansvarar för att träffas och sammanställa en enkät (formulär) där frågor riktar sig till våra medlemmar om framtiden och sektionens utveckling utifrån olika teman, se punkt 8 i protokollet.

### § 12 Övriga frågor

Inga.

### § 13 Nästa möte

Sker den **25/5 2023, digitalt**. Ordförande, Björn, ansvarar för att skicka kallelse samt dagordning inför möte.

### § 14 Avslutning av mötet

---

Björn Bjuggren

---

Hanna Fransson

---

Madeleine Rutberg